

CALL FOR PAPERS

JURIS DIVERSITAS ANNUAL CONFERENCE

17 July (evening) to 19 July 2014

*Faculty of Law and Political Science - Aix-Marseille University -
Aix-en-Provence, France*



COMPARATIVE LAW AND ...

Inherently interdisciplinary, the conference's primary focus will be comparative law's links to a wide variety of other disciplines and themes (e.g., anthropology, economics, feminism, history, the humanities, legal education, legal philosophy, literature, politics ...). Proposals may be theoretical analyses or case studies on the past or present, North or South, East or West ...

Proposals may be in either *English* or in *French*. Any proposal on comparative law will be considered. Panel proposals are strongly encouraged, as is the participation of doctoral students and scholars from outside of the discipline of law. Proposals of circa 250 words (or 1000 words for panel proposals) should be submitted to Olivier Moréteau at moreteau@lsu.edu by **28 February 2014**. Please attach a short biography or resume.

Registration fees are €200 (€125 for *Juris Diversitas* members paid up for 2014). Membership information and information on fee payment is available on the *Juris Diversitas* Blog (<http://jurisdiversitas.blogspot.ie/>). Note that registration fees *don't* cover travel, accommodation, or the conference dinner (€50).

APPEL À COMMUNICATIONS

JURIS DIVERSITAS CONGRÈS ANNUEL

17 juillet (soir) au 19 juillet 2014

*Faculté de droit et de science politique - Aix-Marseille Université -
Aix-en-Provence, France*



LE DROIT COMPARÉ ET ...

Le congrès sera interdisciplinaire et explorera les liens entre le droit comparé et toute branche, discipline ou thématique des sciences humaines et sociales (anthropologie, économie, féminisme, histoire, éducation juridique, philosophie, littérature, science politique etc.). Les propositions peuvent prendre la forme d'approches théoriques ou pratiques, portant sur le passé ou le présent, le Nord ou le Sud, l'Orient ou l'Occident...

Toute proposition portant sur le droit comparé, en *anglais* ou en *français*, sera considérée. Les offres de table ronde sont bienvenues, de même que la participation de doctorants et d'universitaires non juristes. Les **propositions** de 250 mots environ (ou 1000 mots pour une proposition de table ronde) sont à envoyer à Olivier Moréteau (moreteau@lsu.edu) avant le **28 février 2014**. Merci de joindre une biographie ou un bref CV.

Les droits d'inscription sont de €200 (€125 pour les membres de *Juris Diversitas* à jour de leur cotisation pour 2014). Les informations pratiques sont disponibles sur <http://jurisdiversitas.blogspot.ie/>. Les droits ne couvrent pas les frais de voyage et de logement, ni le banquet du congrès (€50).